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Ferenczi Gábor
országgyűlési képviselő

Irásbeli kérdés

Lezsák Sándor úrnak,
Az Országgyűlés elnökének feladatait ellátó alelnöknek

Helyben

Tisztelt Alelnök Úr!

A Házszabály 91 . § (1) bekezdése alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok intézni a nemzet i
erőforrás miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium vezet őjéhez

„Hogyan kívánja csökkenteni a kormány a terhesség-megszakítások drasztikusan magas haza i
mutatóit?”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

Hazánk sajnos élen jár a terhesség-megszakítások terén . 2007-ig hosszú időn át folyamatosan

csökkent az abortuszok száma, de még így is átlagban évente 40 .000 terhességet szakítanak meg

Magyarországon. A 2010-es évben 39 .338 abortusz történt, ez közel öt magzat meggyilkolását jelent i

óránként. Ez a szám önmagában hatalmas, a jelentőségét azonban tovább növelik az ugyancsak

katasztrofális hazai demográfiai mutatók .

Tisztelt Miniszter Úr!

Tekintettel arra, hogy hazánk magyar népessége folyamatosan csökken, elfogadhatatlan az
abortuszok ilyen magas száma. Nemzetben gondolkodó, keresztény emberként vallom, hogy a magzat
életét a fogantatástól kezdve kell védelmeznünk. Ezt az önök által elfogadott új Alaptörvény i s

kimondja, érdemi változás mégsem történt az ügy érdekében .

Orbán Viktor korábban azt nyilatkozta, hogy az Alaptörvény rendelkezése ellenére sem készülnek

változtatni a jelenlegi, rendkívül liberális szabályozáson .

Amennyiben nem tervezik a törvény szigorítását, úgy kérdezem a Tisztelt Miniszter Urat ,
hogy hogyan kívánja csökkenteni a kormány a terhesség-megszakítások drasztikusan maga s
hazai mutatóit?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2012 . április 18 .

Ferenczi Gábor
Jobbik
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